
Z á p.i s n i c a
z Valného zhromaždenia LS PS Vyšná Slaná, konaného dňa
12.4.2014 v kultúrnom dome Vyšná Slaná, so začiatkom o 9.oo hod.

Valné zbromaždenie bob zvolané v zmysle Zákona Č. 97/213 Z.z. Pozvánka
bola uverejnená v mesačnom predstihu v celoplošnom denníku Korzár, poz
vánka bola v mesačnom predstihu uverejnená na našej internetovej stránke. Do
mácim a vonkajším podielnikom v týždennom predstihu.

Prezentácia bola vykonaná od 8,30 do 9,oo hod. Rokovanie z poverenia výboru
viedol p.Ján Vilim, predseda LS PS Privítal prítomných a hostí : p.ing. Dušana
Gallu, starostu obce, pani Máriu Liptaiovú, predsedníčku PS, p.Ondreja Vidu,
predsedu PZ, p. Ing. Jarmilu Balážovú, zast. Pozemkového fondu Rožňava.

Pán Ján Krupár, predseda mandátovej komisie : Správu o účasti na VZ:
Prečítal zápisnicu mandátovej komisie: Počet prítomných domácich
podielnikov 120 s 511 hlasmi, počet vonkajších 52/460 ‚ čo, spolu počet
príton‘mých 451 členov, s 802 hlasmi, čo tvorilo nadpolovičnú väčšinu
členov s nadpolovičnou väčšinou hlasov.

P r o g r a m : 1 .Otvorenie a menovanie zapisovateľa.
2. Vol‘ba mandátovej, návrhovej komisie a overovateľov

zápisnice. Schválenie komisií a programu VZ.
3. Predseda mandátovej komisie oboznámil prítomných so

správou a ked‘že VZ sa zúčastnila nadpolovičná väčšina
počtom členov a nadpolovičnou väČšinou počtu hlasmi
pokračovalo sa v rokovaní VZ.

4. Správu o činnosti výboru LS PS za rok 2013
5. Správa OLH o t‘ažbe dreva a stave lesov za rok 2013
6. Správa o činnosti Dozornej rady za rok 2013
7. Schválenie zmluvy o pozemkovom členstve v zmysle

Zákona č.97/ 2013 Z.z.
8. Schválenie doplnených Stanov LS PS
9. Jednohlasne schválenie Zmluvy a Stanov LS
10.Diskusia
11. Návrh na uznesenie a záver.

Za zapisovatel‘a bol menovariý pán Ondrej Hric, č.d.220

K bodu 2 - Mandátová komisia : p. Ján Krupár, predseda, členovia: Mirosl.
pp. Fifkdvá, Katarína Slejzáková
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Návrhová komisia : p. Ondrej Polák ‚ predseda, členovia komisie

PP. Milan Revúcky Č. 221 ‚Viera Gazdíková,č. 102
‚

K bodu č.4. Správu o činnosti výboru LS PS za rok 2013 bola spracovanápíson‘me, predniesol ju p. Ján Vilim a prikladá sa k zápisnici.

K bodu Č. 7 a 8: Pani ing. Breznenová prečítala na schválenie text NávrhuZmluvy v zmysle zákona č.97/20 13 o pozemkovom spoločenstve a doplnenéStanovy LS PS v zmysle požiadavky novej zmluvy.
Predseda predložil bod č.7 a bod č. 8 na schválenie. K bodu č. 7 boli 3 členovia,ktorí mali pripomienky. K bodu č. 8 pripomienka nebola. Po vysvetlení boliobidva dokumenty schválené.

‚

D i s k u s i a : vystúpil p.ing. Lukáč V. ohl‘adne správy o činnosti, že nebolaSpracovaná, ale niektoré skutočnosti opísané. Predseda mu všetko vysvetlil.Pani Mária Vysoká — pán Lukáč vie len všetko kritizovať každý rok. Nadávafvie každý, ale ruku k dielu priložif, ale priložit‘ ruku k dielu ani pochválit‘ nie!“Pán ing. Dušan Gallo, starosta obce — pozdravil rokovanie, pod‘akoval zadobrú spoluprácu. Spomenul aj o tom, aké úlohy čakajú OU v obci ešte v tomtoobdobí do polroka a po polroku. Poprial všetkým dobrého zdravia a občanom zaspoluprácu.

p. Mária Liptaiová, predsedníčka PD — pod‘akovala osobne pánovi Vilimovi,predsedovi LS PS za vel‘mi dobrá spoluprácu a všetkým popriala dobréhozdravia.
p. Milan Molčan - člen výboru LS: kritizoval ‚ že prečo pán V.Eltschlégerneplatil za nájom nehriutel‘nosti skór ako 4 roky, kritizoval o plate pánapredsedu. Bob mu odpovedané, že všetko bob schválené vo výbore a v zmysle Poriadku odmeňovania schváleného na VZ v roku 2012.

p. Ondrej Benedikty kritizoval DR, orgán LS, ktorej bol členom a na zasadaniai napriek pozvaniu nechodieval.

p. Ondrej Vido — pre4seda PZ, host‘ kritizoval, že sa mála vysádza. Na jehodiskusný príspevok mu zodpovedal p.Michal Teraj ‚ OLH, „ len v zmysle plánuzálesňovania“. Ináč na všetko bob zodpovedané.

Správa návrhovej komisie : Schválená s 3 pripomienkami, ktoré boli doplnenédo uznesenia.
Drevo sa bude dávaf len člendm, ktorí majú podjely, ináč nie, sponzorské darylen mimoriadne. Nájomné zmluvy schválif na 5 rokov.

Predseda návrhovej komisie p. Ondrej Polák prečítal návrh na uznesenie s
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doplnením 3 pripomienok . Hlasovanie: proti boli 2 členovia a 1 sa zdržal
hlasovania. ‘

Z á v e r o m p. Ján Vilim, predsedajúci a predseda LS PS pod‘akoval
za spoluprácu výboru LS, DR, ekonómke, pokladničke, dodávatel‘om, prí
tomným podielnikom, host‘om za účast‘ a Valné zhromaždenie ukončil

Zápisnica napísaná dňa 12.4.20 14

Overovatelia : p.Ing.DušanGallo

P. Mária L iptaioyá
‚ ‚Ň ‘Á /




